
عقاب سبلان و حفظ سهمیه لیگ یک
والیبال

تیم والیبال عقاب سبلان در آخرین دیدار از اولین حضور در رقابت
های لیگ یک به دلیل حاضر نشدن حریف، ششمین برد خود را به دست

آورد و با 17 امتیاز در جای پنجم جدول رده بندی قرار گرفت.
حریف عقاب سبلان، تیم سپهر الکترونیک قزوین بود . این تیم تا
آخرین هفته با 10 برد و 28 امتیاز در مکان دوم جدول رده بندی
قرار داشت و چون نتیجه دیدار با عقاب سبلان تاثیری در وضعیت آن
نمی توانست داشته باشد در اردبیل حاضر نشد تا سه امتیاز این بازی

به نماینده اردبیل تعلق گیرد.
رقابت های لیگ یک والیبال مردان در فصل جاری با همه فراز و نشیب
ها و حرف و حدیث ها به پایان رسید. تیم عقاب سبلان نماینده استان
در این رقابت ها کارنامه قابل قبولی از خود بر جای گذاشت. همینکه
توانست از سهمیه استان در لیگ یک دفاع کرده و آن را برای فصل
آینده حفظ کند کار بزرگی کرد. انتظار از یک تیم در جریان یک دوره
از رقابت های ورزشی باید بر اساس امکانات و شرایط حاکم بر تیم
باشد. این که مسؤولین تیم عقاب سبلان توانستند به هر نحوی که بوده
در رقابت ها حضور پیدا کرده و هزینه های تیم را تامین نمایند و
اجازه ندادند تیم به حال و روز نماینده فوتبال استان گرفتار شود
خود اقدامی پسندیده و قابل تقدیر است و هیچ شکی نیست که در این
راه حتما مشکلات، کاستی ها و نارسایی ها بوده است که آن هم طبیعت
فعالیت در رقابت های حرفه ای است ، مخصوصا برای استان هایی که
تیم های ورزشی آن به دلیل نبود حمایت کننده با مسائل مختلفی می

توانند دست و پنجه نرم بکنند .
همکاری صمیمانه و همه جانبه هیات والیبال استان با مسؤولین تیم
عقاب سبلان و بسیج همگانی برای موفقیت آن نیز یکی از ویژگی های
حضور نماینده والیبال اردبیل در رقابت های لیگ یک بود. هنوز از
یاد نبرده ایم زمانی را که شهرداری اردبیل در لیگ یک حضور داشت و
هر هفته بر سر بلیط فروشی و یا یک صندلی در جایگاه چه اتفاقاتی
که نمی افتاد ولی در والیبال بدون در نظر گرفتن اختلاف نظرها همه
می آمدند تا به نماینده استان تا آنجا که می توانستند و در توان
داشتند کمک و مساعدت نمودند.اولین سال حضور در لیگ تجربیات
گرانقدری را در اختیار دست اندرکاران و عوامل تیم و هیات والیبال
استان قرار می دهد. برای فصل آینده با استفاده از این تجربیات و
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در صورت حمایت مسؤولین استان می توان تیمی به مراتب قوی تر و
مطرح تر از امسال روانه مسابقات کرد.والیبال در بین تماشاگران و
علاقه مندان به ورزش در دو سال اخیر در سایه تلاش دست اندرکاران
هیات استان موقعیت از دست رفته خود را کم کم به دست می آورد.
حضور پرشور تماشاگران در دیدارهای خانگی عقاب سبلان و حمایت همه
جانبه آنها از تیم ، تایید کننده این ادعا می باشد. اگر برای فصل
آینده تیم خوبی بسته شود و یارانی قدر جذب شوند ورزشگاه زیبای
رضازاده می تواند در مسابقات تیم عقاب سبلان با حضور گرم

تماشاگران شور و حال خاصی را داشته باشد.


